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Verslag Algemene Leden Vergadering woensdag 15 maart 2023  

 
Aanwezig: 22 personen 

Met kennisgeving afgemeld: Astrid van der Werff, Marie-Jan Ousen en Ferd de Waal 

 

1. Opening door Ton van Maanen als technisch voorzitter. 

Gezien de bestuurswisselingen hebben we tussentijds alvast wijzigingen doorgegeven aan de 

KvK om de vereniging draaiende te houden, wetende dat dit eigenlijk per 15 maart pas 

geoorloofd is. 

 

2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

 

3. Notulen ALV d.d. 23-03-2022  

-Notulen zijn akkoord bevonden zonder op- of aanmerkingen. 

-ANWB-bordjes: Karine heeft op aanraden van Ria Mink, de gang van zaken rondom de 

plaatsing van de ANWB-bordjes bij het RAR opgezocht en wilde daarmee aan de slag gaan. 

Kort na de ALV 2022 kwam er bericht van de gemeente dat ze de ANWB-bordjes wilden 

gaan vervangen. Ze begonnen daarbij met de kerken. De gemeente had de kerken al 

aangeschreven om de teksten mogelijk aan te vullen of te wijzigen. De gemeente is eigenaar 

van de bordjes en vroeg de HKWB om medewerking aan de teksten. Aangezien de kerken al 

aangeschreven waren, hebben we ons daarin teruggetrokken om geen dubbel werk te doen. 

Voor advies zijn we altijd bereid dit te geven. 

  

5. Secretarieel jaarverslag 2022 

Verslag is akkoord bevonden, waarvoor dank. 

Opmerking: is het geoorloofd om de aanstelling van de bestuursleden vast te leggen in het 

verslag. Tussentijds mag een bestuur medebestuursleden aanstellen en een taak geven. 

 

6. Financieel verslag 2022: W&V 2022, Balans 2022  

Door het vertrek van de penningmeester kort voor de ALV, is Gert Timmerman (oud 

penningmeester) gevraagd om de jaarstukken te maken. Hij heeft met behulp van de 

bankafschriften het jaaroverzicht gemaakt. Er is geen rekening gehouden met voorgaande 

jaren. Er is een balans opgemaakt en tevens een begroting voor 2023 en 2024.  

Gert: bij de Winst- en Verliesrekening 2022 zijn de staat van baten en lasten te zien. De 

begroting wordt vastgesteld en het bestuur krijgt bevoegdheid om te handelen.  

 

Balans 2022: er is een stijging van het aantal leden te zien. Door de vrijval van 5000,- te 

besteden aan het jubileum is er een verhoging van het vermogen van 11.000,- naar 15.000,-.  

W&V 2022: vrijval van de reserve 5000,- van het jubileum, daardoor 4200,- over. Volgens de 

cijfers is onder de post jubileum is niets uitgegeven! Ook is er een verschil te zien in de post 
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“boeken”. Er zijn veel meer boeken verkocht (1700,-). Onduidelijk is of dit Tabula’s dan wel 

jubileumboeken of algemene boeken zijn!  

Begroten voor volgend jubileum als 35+ is een algemenere benaming. Dan voorkom je een 

vrijval. N.B. er zijn geen jubileumboeken over, ze zijn uitverkocht (in 2023). Komt terug op 

het overzicht van 2023.  

Begroting vaststellen: de bankkosten worden verhoogd met 100,- (stijging is te verwachten). 

Meer lezingen organiseren of in andere locaties en excursies in 2023: daardoor creëer je een 

tekort in 2023 en 2024. De begroting is richtinggevend, bestuur mag in hoofdlijnen uitgeven.  

  

7. Verslag kascommissie  

Jan Wasmus: heeft nu andere cijfers gezien dan beoordeeld zijn door de kascommissie. Had 

alsnog graag overleg gehad met Ria Mink. Er was geen zicht op de jubileumkosten. Verschil 

in de boekuitgaven, Tabula en verkoop van de boeken. Gezien de omstandigheden wordt 

clementie gegeven. Ook contributie en giften dienen overzichtelijker te zijn. 

Gert: wil Jan en Ria voor nacontrole uitnodigen.  

Jan: de cijfers klopten. Er is geen nacontrole nodig. 

Nelis: bibliotheek heeft overzicht van exacte uitgaven en inkomsten. Jammer dat dit niet 

meegenomen is in de verwerking van de gegevens.  

Karine: heeft ook alles op papier wat betreft de contributies, Tabula’s en giften. 

De aanbevelingen worden ter harte genomen. Decharge wordt door de kascommissie verleend 

aan het bestuur met inachtname van deze aanbevelingen. 

Vraag aan de vergadering: bestuur decharge verlenen. Geen bezwaren en het bestuur neemt de 

aanbevelingen mee. Aanbevelingen worden ondertekend. 

 

8. Vaststellen begroting 2023 en 2024 

Vragen over inzage in de financiën: de financiën stonden op de website en waren afgelopen 

week in te zien. Ook stond deze aankondiging in de nieuwsbrief, waardoor er van tevoren 

inzage mogelijk was.  

Begroting 2023 en 2024: akkoord bevonden en vastgesteld. 

Financieel verslag: akkoord bevonden en vastgesteld. 

Balans: akkoord bevonden en vastgesteld. 

 

9. Bestuursverkiezing 

- Vic Asselberghs (voorzitter) is aftredend en niet herkiesbaar. Ton van Maanen wordt 

voorgesteld als nieuw bestuurslid. Wordt bij acclamatie akkoord bevonden door de 

vergadering. Binnen het bestuur bekleedt hij de taak van voorzitter.  

- Gijsbert Hopman (secretaris) is afgetreden: vacature. Er worden gesprekken gevoerd maar er 

is nog niemand. De leden worden gevraagd mee te denken om hierin te voorzien.  

- Frans Burgers (penningmeester) is afgetreden: vacature. Jan Wasmus stelt zich verkiesbaar 

als penningmeester. Wordt bij acclamatie akkoord bevonden door de vergadering. 

- Karine van Drunen (bestuurslid/ledenadministratie) is aftredend en herkiesbaar: voorgesteld 

wordt haar ad interim als secretaris aan te stellen. Wordt bij acclamatie akkoord bevonden.  

 

Afscheid Vic, Gijsbert en Frans:  

Alleen Vic is aanwezig. Hij blijft de HKWB steunen door lid te blijven van Vrienden van het 

RAR. Vic wordt een boek overhandigd door Jos. Vic dankt de vereniging voor het gestelde 

vertrouwen in hem als voorzitter. Hoopt dat de jeugd meer feeling krijgt voor historie. Ziet er 

in het onderwijs weinig aandacht voor; hoopt dat dit in de toekomst meer aandacht krijgt. 

Jos zorgt ook nog voor een attentie van Gijsbert en Frans. 
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Kascontrole commissie: Ria Mink blijft nog een jaar.  

Nieuwe leden kascommissie: Ben Molthoff en reserve Gert Timmerman> iedereen akkoord. 

Gert Timmerman wordt bedankt voor zijn hulp om de financiële jaarstukken rond te krijgen. 

 

10. Toekomstig beleid 

We willen meer aandacht aan excursies en lezingen gaan geven. Niet te veel sparen want als 

ANBI moeten we laten zien dat er een percentage van de gelden naar de leden gaat.  

 

11. Rondvraag  

Vic: het gekregen boek is goed geschoten. Hij heeft een deelstudie gedaan over het 

nationaalsocialisme. Geweldig boek met dank aan Jos.  

Karine: zoekt een lid voor de kennisquiz om erfgoedvrijwilliger van Gelderland te worden. 

Daarmee kan voor de vereniging 2000,- gewonnen worden. Er is vooralsnog geen 

belangstelling. Dit komt in de nieuwsbrief. 

  

12. Sluiting vergadering 

 

 

 

 

 

 

 

Karine van Drunen     Ton van Maanen 


